

# CaméléArt

12182, boul. Taylor  
Montréal, Qc H3M 2J9

Tél. & Fax : (514) 745.9003  
Ligne sans frais: 1.877.745.9003

## Liste de prix / Price list

Produit / product	Qté / Qty	Prix/unit /unit/price	Total
Cartes postales	300	0,40	120,00
	500	0,31	155,00
Postal cards	1000	0,26	260,00
	2000	0,23	460,00
	3000	0,22	660,00
	5000	0,21	1050,00

**Le prix inclut un message** (sans message ou imprimé par vous-même / prix spécial)

**The price include one message** (without message or printed by yourself / special price)

- **Quantité minimum requise, 300 cartes.** Choisissez plusieurs images pour une même commande!
- Quelques suggestions de textes vous sont offertes mais vous pouvez composer votre message sans frais supplémentaire.
- Si vous désirez plus d'un message pour une même commande, **ajouter \$40,00 pour chaque texte supplémentaire.**
- **Conditions de paiement:** Net 30 jours ou ViSA, sur approbation de crédit. 2% d'intérêts / mois sur compte en souffrance.
- Frais de livraison : **minimum \$8,00.** Les prix n'incluent pas les taxes applicables.

- **A minimum of 300 cards is required** but you are free to choose many designs in the same order!
- We offer you a selection of messages but feel free to create your own message.
- If you wish to have more than one printed for the same order, **add \$40.00 for each additional message.**
- **Terms of payment :** Net 30 days or VISA with credit approbation. **2% interest by month on past due accounts.**
- **Delivery fee : minimum \$8,00. Taxes are not included in prices.**

### BON DE COMMANDE ● PURCHASE ORDER

		Païement / payment
NOM / NAME		<input type="checkbox"/> S.V.P. : facturez-nous/ Please bill us  <input type="checkbox"/> VISA # : _____ EXP. : _____
ADRESSE ADDRESS		
TÉLÉPHONE / PHONE NO.		

Produit/ Product	Qté/ Qty	Modèles#/ design #	Message #	P/unit	\$ TOTAL
Cartes postales					
Postal cards			<input type="checkbox"/> message ci-joint message provided Texte supp. + 40,00		
			<b>TOTAL:</b>		
				TPS:	
				TVQ:	